
Z A P I S N I K 

 

sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 14. srpnja 2009. u Gradskoj 

vijećnici soba br. 32, u Vukovaru, Ulica dr. Franje Tuđmana 1, sa početkom u 10,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici:  Zdenka Buljan, Mirko Ćavara, Ivanka Mihajlović, Vladimir Emedi, 

Vjeran  Nadovski, Tomislav Džanak, Mirjana Ivanković, Antonija Boras, 

Josip Sablić, Grgo Sabljić, Denis Rosandić, Tomislav Šota, Slavica 

Jelinić, Vinko Erak, Elvira Dejak, Dragica Holoker-Radumilo, Siniša 

Mudri, Ivana Nikšić-Franjić, Goran Bošnjak, Ivan Galić, Pavle 

Augustinov, Jovan Knežević, Maja Vincetić, Jasmina Komlenić, Branka 

Kojčinović, Damir Kušnjir,  Dejan Drakulić 

Odsutni vijećnik:  Dragan Crnogorac 

Ostali nazočni: Željko Sabo– gradonačelnik 

Željko Pinjuh- zamjenik gradonačelnika 

Branka Žuvić – tajnica Grada 

Zlatko Hegeduš, Pavica Filkovac, Boško Šašić, Dragan  

Njegić- pročelnici  Upravnih odjela   

   Domagoj Centner –stručni suradnik za pravna pitanja 

Marinko Leko - direktor  Komunalca d.o.o. Vukovar, 

  Milica Zebec – direktorica  Vodovoda grada Vukovara d.o.o. Vukovar 

Tomislav  Čorak –  stručni  suradnik  za odnose sa  javnošću te 

predstavnici  javnih medija 

 

Predsjednica Gradskog vijeća otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva tajnicu 

Grada da izvrši prozivku vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 27 od 29 vijećnika, te konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

Predsjednica pita da li ima primjedbi na skraćeni zapisnik sa 1. sjednice Gradskog 

vijeća i dodaje da se ponovno presluša njen govor i dodaju dijelovi koji su ispušteni, a određuju 

smisao govora. 

Potom se jednoglasno usvaja skraćeni zapisnik sa 1. sjednice Gradskog vijeća održane 

19. lipnja 2009. 

 

Predsjednica otvara aktualni sat gradonačelnika 

 

Aktualni sat je završen. 

Predsjednica predlaže da se pristupi usvajanju Dnevnog reda i predlaže dopunske točke i to: 

 

 Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata g. Vojislava 

Stanimirovića u mirovanje i zamjena vijećnika 

 Donošenje Odluke kojom se ovlašćuje gradonačelnik Grada Vukovara donijeti Odluku 

o odabiru ili poništenju nadmetanja u predmetu javne nabave: gradnja turističko- 

putničkog broda - II faza. 

 Donošenje Odluke kojom se ovlašćuje gradonačelnik Grada Vukovara donijeti Odluku 

o početku postupka javne nabave i Odluku o odabiru ili poništenju nadmetanja u 

predmetu javne nabave: nabava i ugradnja zasebnih mjerila toplinske energije 

(kalorimetara) i uređaja za raspodjelu troškova za isporučenu toplinsku energiju 

(alokatora) u višestambenim zgradama u Gradu Vukovaru u 2009. 
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Gradonačelnik predlaže dopunsku točku i to: 

 Donošenje Odluke o djelomičnom oslobađanju obveze plaćanja komunalnog doprinosa 

za trgovačko društvo Adriatica Dunav d.o.o 

 

Predsjednica daje dopunu dnevnog reda na glasovanje što je jednoglasno prihvaćeno. 

Nakon toga se jednoglasno usvaja Dnevni red s tim da je Izvješće Mandatne komisije prva 

točka; 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Izvješće Mandatne komisije o stavljanju vijećničkog mandata gosp. Vojislava 

Stanimirovića u mirovanje i zamjena vijećnika. 

2. Donošenje Rješenja o imenovanju Komisije za statut i poslovnik 

3. Pokretanje postupka za promjenu Statuta Grada Vukovara 

4. Donošenje Statuta Grada Vukovara  

 Prijedlog Statuta utvrđen od strane gradonačelnika 

 Prijedlog Statuta utvrđen od strane od ¼ članova Gradskog vijeća 

5. Donošenje Rješenja o imenovanju Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju 

6. Donošenje Rješenja o imenovanju Odbora za zaštitu ljudskih prava i prava etničkih i 

nacionalnih zajednica ili manjina 

7. Donošenje Rješenja o imenovanju Odbora za financije i proračun 

8. Donošenje Rješenja o imenovanju Odbora za dodjelu javnih priznanja Grada Vukovara 

9. Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih 

nepogoda 

10. Donošenje Rješenja o imenovanju Komisije za provedbu natječaja za dodjelu koncesija 

11. Donošenje Rješenja o imenovanju Komisije za popis birača 

12.  a)Donošenje Rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja 

 b) Donošenje Rješenja o imenovanju Zapovjedništva civilne zaštite 

13. Donošenje Odluke o zamjeni nekretnina između Grada Vukovara i gđe. Marije Mijok 

14. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o uređenju prometa na području grada Vukovara 

15. Donošenje Odluke i Izmjeni i dopuni odluke o komunalnom doprinosu 

16. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o ugostiteljskoj djelatnosti  

17. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o stipendiranju studenata 

18. Donošenje Odluke o Izmjeni i dopuni odluke o mjerama za korištenje poljoprivrednog 

zemljišta 

19. Donošenje Odluke o Izmjeni i dopuni odluke o uvjetima i načinu spaljivanja suhe trave, 

korova, raslinja i biljnih otpadaka 

20. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o mjerama zaštite od požara u vrijeme žetve i 

vršidbe 

21. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o pravima iz socijalne skrbi 

22. Donošenje Odluke o Izmjeni i dopuni odluke o raspolaganju nekretninama u vlasništvu 

Grada Vukovara 

23. Donošenje Odluke o Izmjeni odluke o gradskim porezima 

24. Donošenje Odluke o djelomičnom oslobađanju obveze plaćanja komunalnog doprinosa 

za trgovačko društvo Adriatica Dunav d.o.o 

25. Donošenje Odluke  kojom se ovlašćuje gradonačelnik Grada Vukovara donijeti Odluku 

o odabiru ili poništenju nadmetanja u predmetu javne nabave: gradnja turističkog 

putničkog broda II faza. 
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26. Donošenje Odluke  kojom se ovlašćuje gradonačelnik Grada Vukovara donijeti Odluku 

o početku postupka javne nabave i Odluku o odabiru  ili poništenju nadmetanja u 

predmetu javne nabave:  nabava i ugradnja zasebnih mjerila toplinske energije 

(kalorimetara) i uređaja za raspodjelu troškova za isporučenu toplinsku energiju 

(alokatora) u višestambenim zgradama u Gradu Vukovaru u 2009.g. 

27. Pitanja, prijedlozi – razno. 

 

TOČKA 1. 

IZVJEŠĆE MANDATNE KOMISIJE O STAVLJANJU VIJEĆNIČKOG MANDATA 

GOSP. VOJISLAVA STANIMIROVIĆA U MIROVANJE I ZAMJENA VIJEĆNIKA 

 

Uvodno obrazloženje dao je G. Sabljić – predsjednik Mandatne komisije. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica daje Izvješće na glasovanje te se jednoglasno donosi 

 

Z A K LJ U Č A K 

I 

Prihvaća se izvješće Mandatne komisije od 14. srpnja 2009. koje glasi: 

1. Gosp. Vojislav Stanimirović izabran za gradskog vijećnika sa kandidacijske liste SDSS-

a na lokalnim izborima 17. svibnja 2009.g. stavio je mandat u mirovanje 6. srpnja 2009. 

zbog obnašanja nespojive dužnosti. 

2. Verificira se mandat Ilije Vojnovića sa kandidacijske liste SDSS-a sukladno prijedlogu 

SDSS-a. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Predsjednica moli gosp. Iliju Vojnovića da pročita prisegu. 

Gosp. Ilija Vojnović je pročitao prisegu i predsjednica Gradskoga vijeća čestita mu je u 

svoje ime i u ime svih nazočnih što je postao vijećnik Gradskog vijeća, te da očekuje dobru 

suradnju. 

Predsjednica konstatira da je sada nazočno 28 vijećnika. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA STATUT I POSLOVNIK 

 

Uvodno obrazloženje dao je V. Nadovski – predsjednik Komisije za izbor i imenovanje. 

Predsjednica moli klubove vijećnika da se pojedinačno izjasne o predloženom. 

I. Mihajlović - ispred Kluba vijećnika HDZ-a i HSP-a – prihvaća se. 

D. Drakulić – ispred Kluba vijećnika SDSS-a – prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba vijećnika SDP-a ima pitanje i kaže da se ponavlja situacija sa prve 

sjednice i nije mu jasno zašto se ponovo krši Poslovnik koji je nedvosmislen. Kod formiranja 

radnih tijela Gradskog vijeća, a to su komisije i odbori, decidirano se krši Poslovnik koji kaže 

da sastav radnih tijela je približno razmjeran stranačkom sastavu Gradskog vijeća, što znači da 

ako SDP ima 13 vijećnika, a koalicija HDZ-a i HSP-a ima 13 vijećnika, onda ne može biti 

približna zastupljenost 3:1. Ne zna koji je interes nekoga da ne uvažava ovo i što se dobiva s 

tim omjer 4:1, umjesto 3:2. Elementarno poštivanje Poslovnika bilo bi u skladu sa načelom 

demokracije. Predsjednica Gradskog vijeća je na prvoj sjednici rekla da ćemo se međusobno 

uvažavati, da ćemo poštivati demokratske standarde, da ćemo štiti dignitet nas kao vijećnika i 

sada na prvom koraku oko relativno nebitnih pitanja netko pokazuje mišiće, snagu i volio bi da 
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mi netko objasni koji je razlog da se ponovo krši Poslovnik. To nije samo sada kod ove 

komisije nego kod svih komisija. Ako komisija ima 5 članova pretpostavljam da bi približno 

bilo 2 vijećnika SDP, 2 koalicija HDZ i HSP i u dobroj namjeri SDSS-u jedno mjesto, ako je 7 

članova onda 3:3:1, a ne može biti približno ni razmjer 3:1. Protestiram u ime kluba vijećnika 

SDP-a zbog ovakvog ponašanja jer ovo nije dobar početak za sve ono što nas u buduće čeka u 

ovom Gradskom vijeću, protiv smo takvih odluka i sastava komisija. Nismo insistirali radi 

digniteta prošle sjednice, kada je bila u pitanju Komisija za izbor i imenovanje, ali nema 

razloga da to radimo tako i dalje i volio bi da mi netko objasni motive zbog čega se to radi i 

zbog čega se naš dignitet kao vijećnika omalovažava. 

 

V. Nadovski - kaže da nikomu u ovom Gradskom vijeću nije u cilju pokazivati svoju snagu i 

mišiće i pravna forma je ovdje zadovoljena, Klubovi vijećnika su zauzeli svoje stavove i 

donijeli su takovu odluku koja je sa pravne strane u redu. 

 

Predsjednica - dodaje da su takvi prijedlozi došli od klubova. 

 

G. Sabljić - predlaže da se vidi koja je praksa do sada bila i dodaje da je u prošlom sazivu HDZ 

imao 13 vijećnika, a SDP je imao 2 vijećnika i u većini komisija bili su vijećnici SDP- a, što bi 

bilo da smo onda poštovali razmjernu zastupljenost vijećnika. 

 

Predsjednica - kaže da može zaključit raspravu i da je to shvaćanje predlagatelja što znači 

„približno“, zastupljeni ste i mislim da nije bila namjera pokazivati snagu. 

 

G. Bošnjak - dodaje da je to direktno kršenje Poslovnika i moli da se to zna. 

 

Predsjednica- ne slaže se sa time. Zaključuje ovu raspravu. 

 

Nakon rasprave predsjednica daje prijedlog na glasovanje, te se većinom glasova 15 

„za“ i 13 „protiv“ donosi 

 

R  J  E  Š  E  NJ  E 

o imenovanju Komisije za Statut i Poslovnik 

 

I 

Imenuje se Komisija za Statut i Poslovnik u sastavu: 

1. Ilija Vojnović - predsjednik 

2. Tomislav Džanak - član 

3. Grgo Sabljić - član 

4. Denis Rosandić - član 

5. Goran Bošnjak - član 

 

Zadaća Komisije: 

Razmatra prijedloge odluka i drugih akata koje donosi Gradsko vijeće glede njihove 

usklađenosti sa zakonom i Statutom Grada i njihove pravne obrade i o tome daje mišljenje i 

prijedlog Gradskom vijeću. 

Razmatra inicijative za donošenje odluka i akata, utvrđuje i izdaje pročišćene tekstove odluka i 

akata Gradskog vijeća, ocjenjuje utemeljenost  prijedloga za davanje vjerodostojnog tumačenja 

Statuta, daje mišljenje glede primjene statutarnih i poslovničkih odredaba, utvrđuje prijedlog 
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Statuta, Poslovnika i statutarnih odluka, obavlja i druge poslove određene Statutom, 

Poslovnikom i odlukama Gradskog vijeća. 

 

Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

POKRETANJE POSTUPKA ZA PROMJENU STATUTA GRADA VUKOVARA 

 

Uvodno obrazloženje dao je B.Šašić – pročelnik Upravnog odjela i I. Vojnović – predsjednik 

Komisije za statut i poslovnik. 

Predsjednica moli klubove vijećnika da se pojedinačno izjasne o predloženom. 

I. Mihajlović - ispred Kluba vijećnika HDZ-a i HSP-a – prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba vijećnika SDP-a – prihvaća se. 

D. Drakulić – ispred Kluba vijećnika SDSS-a – prihvaća se. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednica daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno donosi 

 

O  D  L  U  K  A 

 

Usvaja se prijedlog za donošenje novog Statuta Grada Vukovara koji će biti usklađen sa 

odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (N.N. br. 33/01, 60/01 – 

vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08 i 36/09) 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE STATUTA GRADA VUKOVARA  

 PRIJEDLOG STATUTA UTVRĐEN OD STRANE GRADONAČELNIKA 

 PRIJEDLOG STATUTA UTVRĐEN OD STRANE OD ¼ ČLANOVA 

GRADSKOG VIJEĆA 

 

Predsjednica upoznaje nazočne da postoje dva prijedloga Statuta Grada Vukovara. 

 

Prijedlog Statuta utvrđen od strane gradonačelnika 

Uvodno obrazloženje dao je B. Šašić – pročelnik Upravnog odjela. 

 

Prijedlog Statuta utvrđen od strane ¼ članova Gradskog Vijeća 

Uvodno obrazloženje dala je I. Mihajlović – ispred Kluba HDZ-a i HSP-a. 

 

Predsjednica - kaže da ima predloženih amandmana, jedan je od strane Kluba vijećnika HDZ-a 

i HSP-a i predlaže da ga se smatra sastavnim dijelom prijedloga koji je iznesen i o njemu se 

neće glasovati. Klub vijećnika SDP-a ima amandmane na prijedlog Statuta od strane ¼ članova 

vijećnika Gradskog vijeća i zato se moramo dogovoriti na koji način ćemo raditi. 

 

Gradonačelnik – kao predlagač amandmana kaže da odustaje od svih predloženih amandmana, 

ne zato što se slaže sa prijedlogom nego da skrati sjednicu Gradskog vijeća. Možda je 

nepotrebno raspravljati o amandmanima ako imate svoj stav, gubimo vrijeme. Ako imate čvrst 

stav za ovaj prijedlog koji ste potpisali i tako ćete i glasovati bez obzira na argumente ovog 
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drugog prijedloga. Prema tome, ja povlačim amandmane i predlažem predsjednici Gradskog 

vijeća da oba prijedloga stavi na glasovanje pa koji prođe. 

  

I. Mihajlović - u ime Kluba vijećnik HDZ-a i HSP-a pita tajnicu Grada vezano na ovo što je 

rekao gradonačelnik. Pita ima li smisla ako imamo dva prijedloga zašto je predlagač dao 

amandmane na naš prijedlog. Trebali su povući svoj prijedlog i onda idemo na amandmane i 

glasujemo samo za jedan prijedlog. Ovako mi imamo dva prijedloga i još amandmane, nešto tu 

gospođo tajnice nije u redu. 

 

G. Bošnjak - u ime Kluba vijećnika SDP- a, kaže iako je gradonačelnik povukao amandmane, 

htio bi par riječi reći da prijedlog koji je podnio gradonačelnik je usklađen sa zakonom. 

Podloga je bila i za jedan i za drugi prijedlog budućeg Statuta od Udruge gradova koji je točno 

izbalansiran sa svim zakonskim prijedlozima i novinama. Znači nije bilo ovih stvari kao što je 

u prijedlogu ¼ vijećnika, gdje ste odlučili nešto od ovlasti gradonačelnika prebaciti na Gradsko 

vijeće. Odmah bi Vas upozorio da je to nezakonito, jer ne možete Zakonom propisane ovlasti 

prebaciti u nadležnost vijeća umjesto gradonačelnika. Mi ćemo kao Klub vijećnika predložiti 

gradonačelniku primjenu članka 42, stavak 3. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi da obustavi od izvršenja ovakav Statut ako ustanovi da ima ovakvih nezakonitih 

dijelova koji ne mogu opstati. 

 

Predsjednica - kaže da je o nekim prijedlozima izvjestitelj dvojio, no predlagatelji su procijenili 

da nije striktno određena temeljna  zakonitost  o nadležnosti, pa je pravo da to vijeće uzme 

sebi. Konačno prijedlog Statuta koji ćemo danas donijeti ide na  nadzor u Ured državne uprave 

i ukoliko  ima situacija koje nisu u skladu sa Zakonom, oni će odmah  reagirati i mi ćemo u 

proceduri odmah reagirati i neće biti potrebe za primjenom članka koji ste sada spomenuli. 

 

I. Mihajlović - kaže u ime Kluba vijećnika HDZ-a i HSP-a da su konzultirali pravne službe 

koje su rekle da na ovo imaju pravo, a svakako je Ured državne uprave taj koji će reći da li smo 

mi bili u pravu ili nismo. 

 

D. Drakulić – ispred Kluba vijećnika SDSS-a kaže da podržava prijedlog gradonačelnika da se 

ti amandmani povuku. Imamo dva prijedloga Statuta za koja trebamo glasati. Prijedlog od ¼ 

vijećnika je ispoštovao u potpunosti zakon o nacionalnim manjinama, smatramo da je ovaj 

prijedlog u potpunosti usklađen sa Zakonom, što je u interesu Grada i ovog Gradskog vijeća da 

ne moramo dva puta raditi isti posao. Pozivam sve predstavnike nacionalnih manjina, a i ostale 

da podrže ovaj prijedlog koji je po prvi put jedan civilizacijski iskorak i u potpunosti usklađen 

sa Zakonom prema nacionalnim manjinama. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednica daje prijedlog Statuta utvrđen od strane gradonačelnika na glasovanje, te 

se većinom glasova 15 „protiv“ i 13 „za“  prijedlog ne prihvaća. 

 

Predsjednica daje prijedlog  Statuta utvrđen od ¼ članova Gradskog vijeća na 

glasovanje, te se većinom glasova 15 „za“ i 13 „protiv“ prijedlog prihvaća. 

 

STATUT GRADA VUKOVARA 

 

Tekst Statuta se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 


